

Telescopic VU Disinfection Lamp

伸縮式UVC紫外線消毒燈

Model: AS-M-BR

Features:

- One-second telescopic operation is convenient, light and portable without taking up space
- Universal USB charging port, adapter and mobile power supply
- It can be turned on after 3 seconds by pressing the power button, the ultraviolet light is on (gravity sensor, automatically turns off when >90°), the antivirus rate is as high as 99.9%
- Suitable for disinfection of household wardrobes, shoe cabinets, beds, underwear, personal belongings, baby products, cars, etc.
- 一秒伸縮操作便捷,輕便攜帶不占空間
- 通用USB充電口,適配器和移動電源供電
- 按下開機鍵3秒後可以開機,紫外線燈亮(重力感應,>90°時自動關閉),殺毒率高達99.9%
- 適用於家庭衣櫃、鞋櫃、床、內衣、隨身物品、嬰兒用品、汽車等 的消毒

Specifications

Product Model 產品型號	AS-M-BR
Product Function 產品功能	Sterilization disinfection 殺菌消毒
Product Material 產品材質	ABS
Voltage 電壓	5V
Power 功率	3W
Wavelength 波長	253.7nm
Battery capacity 電池容量	500mAH
Life time 續航時間	about 60 minutes 約60分鐘
Size 尺寸	150 * 35 * 19mm
Weight 重量	80g



Instructions

Press and hold the power on key for 2 seconds, the UV lamp will be on (gravity sensor, it will be automatically turned off when it is more than 90 °C), and the light will be on and the shutdown will be off. Irradiate the object back and forth for 3 seconds to 2 minutes. Press once more to turn off the device. The lamp will be on continuously for more than 2 minutes without shutting down.

Warning: Do not irradiate eyes and skin

長按開機鍵2秒後開機,紫外線燈亮(重力感應,>90°時自動關閉),開機後燈著亮,關機滅。對著物品來回掃射且應達到3秒到2分鐘,中途再短按一次關機。不關機情況下,燈一直亮超過2分鐘後自動熄滅。

警告:禁止照射眼睛和皮膚